



## Graduate School hosted a meeting regarding the 2015/2016 postgraduate admission preparation with faculties

To get fully prepared for the 2015/2016 postgraduate admission, Graduate School hosted a cross-functional meeting on January 13<sup>th</sup> with ICTO and faculties, including FAH, FBA, FED, FHS, FLL, FSS, FST and ICMS. During the meeting, Graduate School elaborated the admission arrangement and went through the instruction on how to use the admission system with faculties. Some faculty representatives put forward several constructive suggestions and ICTO also showed great initiative to optimize the system for a more efficient use. All parties were on the same page of ensuring a smooth progress in the upcoming admission.



### 研究生院召開 2015/2016 學年研究生招生及錄取工作會議

為加強跨部門的溝通和合作，以更好地為 2015/2016 學年研究生招生及錄取工作做準備，研究生院於 1 月 13 日召開了院系間的跨部門工作會議。出席的院系和部門有人文學院、工商管理學院、教育學院、健康科學學院、法學院、社會科學學院、科技學院、中華醫藥研究院和資訊及通訊科技部。會上，研究生院向各院介紹了招生錄取各項工作的安排及相關電腦系統的使用方法。而各院代表細心聆聽，集思廣益，提出了許多具建設性的問題並表示會相互配合開展工作，確保有關招生工作的順利進行。而資訊及通訊科技部將積極優化電腦系統，配合相關工作更有效進行。